
 

Β΄ ΕΛΤΕΕΘ 

Β΄ ΕΝΩΣΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΩΝ ΤΕΧΝΙΚΗΣ & ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΗΣ  ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

Θεσσαλονίκη 03-02-2023 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Για τη Δευτεροβάθμια Τεχνική Επαγγελματική Εκπαίδευση στον Περιφερειακό 
Διευθυντή Εκπαίδευσης Κεντρικής Μακεδονίας 

 
Την Παρασκευή 3 Φεβρουαρίου 2023, αντιπροσωπεία των Δ.Σ της ΟΛΤΕΕ και της Β ΕΛΤΕΕ 
Θεσσαλονίκης, επισκέφθηκε τον Περιφερειακό Διευθυντή Εκπαίδευσης Κεντρικής Μακεδονίας κ. 
Μπαχαράκη Θωμά, για να συζητήσουν τα επίκαιρα θέματα που απασχολούν την εκπαιδευτική 
κοινότητα της Δευτεροβάθμιας Επαγγελματικής Εκπαίδευσης.  
 
Συγκεκριμένα συζητήθηκαν τα παρακάτω θέματα: 

1. Μονιμοποίηση-αξιολόγηση νεοδιόριστων εκπαιδευτικών, κρίσεις στελεχών.  

2. Κενά εκπαιδευτικών σε ΕΠΑΛ-ΕΝΕΕΓΥΛ, μεταθέσεις, επαναπροσδιορισμός της μοριοδότησης των 

περιοχών μετάθεσης. 

3.  Μαθητεία ΕΠΑΛ-ΕΝΕΕΓΥΛ,  αμοιβές μαθητευόμενων - εκπαιδευτικών, βελτίωση του θεσμού. 

4.  Εγκρίσεις ειδικοτήτων και ίδρυση ΕΠΑΛ. 

5.  Βελτιωτικές ρυθμίσεις στο σύστημα e-eggrafes για τα ΕΠΑΛ, προβολή των ΕΠΑΛ, κατάργηση και για 

τα ΕΠΑ.Λ. της διάταξης για τους μη παρακολουθούντες. 

6.  Εξίσωση δικαιωμάτων μόνιμων και αναπληρωτών, δωρεάν μετακίνηση στην περιοχή πρόσληψης, 

σίτιση, στέγαση. 

7.  Αύξηση χρηματοδότησης των ΕΠΑΛ-ΕΚ μέσω των ΕΣΠΑ και των  Αναπτυξιακών προγραμμάτων ώστε 

να γίνει ανανέωση του εξοπλισμού των ΕΚ και των Σχολικών Εργαστηρίων. 

8.  Αύξηση των εξεταστικών κέντρων για τα ΕΠΑ.Λ καθώς και των Ειδικών Εξεταστικών Κέντρων. 

Τονίστηκε ότι η αναβάθμιση της  Δευτεροβάθμιας Τεχνικής Εκπαίδευσης δεν μπορεί να υλοποιηθεί με 

υποχρηματοδότηση εργαστηρίων, χωρίς κατάλληλα κτήρια, οργανικά κενά και χαμένες διδακτικές 

ώρες. 

Ζητήσαμε τη συνδρομή του στην άμεση επίλυση των προβλημάτων της πολύπαθης Τεχνικής 

Επαγγελματικής Εκπαίδευσης  που άπτονται της αρμοδιότητάς του, ώστε από λύση ανάγκης, να 

αποτελέσει συνειδητή επιλογή των νέων και εργαλείο αναπτυξιακής πολιτικής για την Περιφέρειά μας.  

Ο Διευθυντής έδειξε μεγάλο ενδιαφέρον για τα θέματα της τεχνικής-επαγγελματικής εκπαίδευσης, 

συμφώνησε σε πολλές από τις προτάσεις μας, που του αποδώσαμε εγγράφως και μας διαβεβαίωσε ότι 

ήδη εισηγήθηκε θετικά για ορισμένα από αυτά. Δεσμεύθηκε ότι θα προωθήσει τις προτάσεις μας στο 



Υπουργείο, θα τις στηρίξει και ότι θα βρίσκεται σε συνεχή επικοινωνία με το Υπουργείο και τις ΔΔΕ για 

τα θέματα της ομαλής λειτουργίας των σχολείων της Περιφέρειας. 

 

 

 
ΑΠΟ ΤΟ Δ.Σ ΤΗΣ Β ΕΛΤΕΕΘ 


